

Date: 21st April 2021

المرجع: DIC/203/4/2021

التاريخ: 21 أبريل 2021

Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
P. O. Box 9700
Dubai, UAE

السيد/ حسن عبد الرحمن السركال
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
ص.ب 9700
دبي - الإمارات العربية المتحدة

After Greeting,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Notification by Dubai Investments PJSC of the execution of a Direct Deal on the Dubai Financial Market

الموضوع: إشعار من شركة دبي للاستثمار ش.م.ع بشأن تنفيذ صفقة مباشرة عبر سوق دبي المالي

Dubai Investments PJSC ("Dubai Investments") would like to advise the market that a Direct Deal has been executed on 21st April 2021 before the Dubai Financial Market by virtue of which Dubai Investments acquired 32,285,120 shares representing 21.53% of the share capital of National General Insurance Company PJSC ("NGI") from Emirates NBD Bank PJSC.

تود شركة دبي للاستثمار ش.م.ع ("دبي للاستثمار") إبلاغ السوق بأنه قد تم تنفيذ صفقة مباشرة بتاريخ 21 أبريل 2021 عبر سوق دبي المالي حيث قامت دبي للاستثمار بشراء عدد 32,285,120 سهم تمثل نسبة 21.53% في رأس مال شركة الوطنية للتأمينات العامة ش.م.ع. ("NGI") من بنك الإمارات دبي الوطني ش.م.ع.

For information, the aggregate ownership of Dubai Investments in NGI, following the execution of the Direct Deal, has reached a total of 29.99% of the issued share capital of NGI.

وللعلم، فقد بلغت الملكية الإجمالية لدبي للاستثمار بعد تنفيذ الصفقة المباشرة ما مجموعه 29.99% من رأس المال المصدر لشركة الوطنية للتأمينات العامة ش.م.ع.

Yours faithfully,

For Dubai Investments PJSC



Kurian Chaeko

Group Company Secretary

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير

عن دبي للاستثمار ش.م.ع



كوريان شاكو

أمين سر المجموعة

Cc. Securities & Commodities Authority

نسخة الى: هيئة الأوراق المالية والسلع